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Pan

Waldemar Stupałkowski
Burmistrz Sępólna Krajeńskiego

Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym
(t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.) przekazuję interpelację złozoną na sesji Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 28 maja 2025 r. przez radnego Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim Pana Kajetana Wiese w sprawie kalendarza imprez gminnych
oraz stworzenia mozliwości organizowania zbiórek publicznych na rzecz
niepelnosprawnych dzieci z terenu Gminy Sępólno Krajeńskie podczas grninnych
imprez.
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Sępólno Krajeńskie, dnia 28 maja 2025 r.

Kajetan Wiese
Radny Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim
Nasz Powiat, Nasze Gminy

Waldemar Stupałkowski
Burmistrz Sępólna Krajeńskiego

INTERPELACJA

dot: Kalendarza imprez gminnych oraz stworzenia możliwości organizowania zbiórek publicznych
na rzecz niepełnosprawnycli dzieci z terenu Gminy Sępólno Krajeńskie podczas gminnych imprez.

Szanowny Panie Burmistrzu,

W toku rozmćwv z rodzinami dzieci z niepełnosprawnościami, którzy zamieszkują teren
naszej gminy, każda z nich podkreśla potrzebę przeprowadzenia konsultacji dotyczących
dopuszczenia ich do udziału w większych publicznych wydarzeniach organizowanych przez gminę
Sępóliio Krajeńskie.

Zwraca się uwagę, że umożliwienie przeprowadzania podczas tych wydarzeń zbiórek publicznych -
zgłoszonych we własnym zakresie przez pełnomocników dzieci stanowiłoby istotne wsparcie
w pozyskiwaniu środków na kosztowną rehabilitację oraz specjalistyczne leczenie.

W obecnych rea]iach finansowych, przy ograniczonych możliwościach budżetowych rodzin,
realizacja takich działań jest w wielu przypadkach niemożliwa, co często prowadzi do stagnacji
w poprawie stanu zdrowia oraz rezygnacji dzieci z życia społecznego.

Rodzice oczekują podstawowego wsparcia oraz koordynacji ze stroiiy gminy. Za niez%dne
minimum uziiają możliwość wystawienia stoiska podczas gminnych wydarzeń oraz zamieszczenie
informacji o prowadzonej zbiórce w materiałach promujących daiie wydarzenie - takie jak festyny,
pikniki czy imprezy plenerowe.

W związku z powyższym proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:

1. Czy istnieje harmonogram imprez gminnych (w tym imprez organizowanych przez
gminne jednostki budżetowe) na dany rok kalendarzowy ? Jeżeli tak, w którym
momencie każdego roku jest on ziiany?

l

I
J/il'



2. Które z imprez gminnydi i'nożna uziiać za ,,stałe= tzn. zasadniczo odbywające się rok po
rolcu?

3. Czy burmistrz zaprosi na rozmowy przedstawicieli wszystkich rodzin dzieci
niepełnosprawnych i zostanie pod3e;m próba wypracowania modelu współpracy
w tym zakresie?

Proszę również o pozyskanie stanowiska Rady Rodziny działającej przy Buri'nistrzu w odniesieniu
do przedstawionej sprawy.

Odpowiedź na interpelację proszę przeshać na urzędowy adres e-mail:
radamieiska.k.wiese@gmina-sepolno.pl

Z wyrazami szacunku
Kajetan Wiese
Radny Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim
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